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Fredrik Synnermark ordförande för mötet hälsar alla välkomna och inleder med att berätta att 
ordförande Håkan Eriksson har avslutat sitt engagemang och uppdrag som ordförande i 
föreningen på egen begäran. Vi tackar Håkan för en god insats och hoppas få möjligheten att 
tacka av honom ordentligt framöver.  

 

1. Fastställande av röstlängd för mötet godkänns. 
 

2. Fredrik Synnermark  väljs som mötesordförande och Andreas Blomqvist väljs som 
sekreterare. 
 

3. Till protokolljusterare väljs Thomas Idberg och Christine Axelsson samt till rösträknare 
Christoffer Jörmyr.  
 

4. Ordförande ställer frågan om mötet utlysts på rätt sätt. 
Vissa medlemmar tycker att det varit bristfälligt då mötet ej annonserats i dagstidning 
eller kommunkollen utan endast digitalt men lämnar sitt godkännande. Medlemmarna 
på mötet önskar att det till nästa år utlyses i tex kommunkollen. Av kostnadsskäl 
berättar styrelsen att man inte gjort det i år. 
 

5. Fastställande av föredragningslista godkänns. 
 

6. Thomas Idberg går igenom verksamhetsberättelsen som bland annat berättar om det 
återstartade seniorlaget som första året avancerar i seriesystemet samt de 
investeringar som gjorts kring ungdomsfotbollen på Nynäs. Trots stora investeringar för 
föreningen med Nynäs, uppstart seniorlag, flertalet nya matchställ så påverkas inte 
resultat och likviditet nämnvärt då föreningen också arbetat effektivt med att finna 
finansiering och nya intäkter. Andreas Blomqvist bli ombedd att  redogöra för intäkter 
och utgifter vid Nynäsprojektet vilket gillas av medlemmarna på mötet.  
 

7. Anders Synnermark går igenom revisionsberättelsen. Revisorerna ställer sig positiva till 
att Nynäsprojektet och uppstart av nya representationslaget i stort sett inte belastat 
likviditeten. Monica Ryman får mycket beröm från revisorerna för stor ordning och en 
välskött bokföring. Revisionen är gjord utifrån ekonomi och beslut. Revisionen ger rimlig 
grund för att fastställa bokslut och ge styrelsemedlemmarna ansvarsfrihet.  
Medlemmarna röstar enhälligt för att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2024.  
 

8. Valberedningen presenterar sina förslag till styrelse. Föreningens önskan har varit att få 
en huvudstyrelse som behandlar för föreningen strategiska frågor och att det mer 
taktiska och operativa arbetet behandlas i respektive sektion (fobolls- och 
ungdomssektionen) 
Valberedningens förslag till styrelsemedlemmar såg ut som följer:  
Jimmy Rasi, ledamot, 1 år 
Fredrik Synnermark ledamot samt vice ordförande, 2 år 
Andreas Blomqvist ledamot ,1 år 



(Ny) Michael Sjöholm ledamot, 2 år 
En representant från respektive sektion (i dagsläget Christine Axelsson (U-sek) och 
Thomas Idberg (F-sek) 

Anders Synnermark och Jerry Olsson som föreningens revisorer 
  
 Samtliga förslag från valberedningen godkänns av medlemmarna på mötet.  

Gällande ordförandeposten kommer valberedningen åter att starta upp sitt arbete och 
kallelse till extrainsatt årsmöte för val av ordförande kommer inom kort.  

 
9. Fastställande av medlemsavgifter: 

Sedan tidigare har följande medlemsavgifter varit fastslagna: 200kr för barn och ledare, 
400kr från 15 år samt familj 500 kr. 
 
Styrelsen har sedan tidigare haft ett förslag att höja medlemsavgifterna men det finns 
motstånd från medlemmar. Inför 2026 så beslutas att medlemsavgifterna ska ligga kvar 
enligt tidigare, familjemedlemskap beslutas dock tas bort av administrativa skäl samt 
att möjligheten för styrelsen att införa träningsavgifter finns.  

 

11 2025 års budget presenteras och beslutas.  

12.  Inkommen motion kring att  föreningens dokumentation ska uppdateras 90 dagar efter 
års- och styrelsemöte då det idag finns relativt mycket ej uppdaterat material på 
laget.se. Motionen godkänns och beslutas.  

13.  Kommitté invigning 100-årsjubileum och Nynäsinvigning 
Fråga kring detta kommer åter ställas inom respektive sektion men Pauline, Robert och 
Mats har tackat ja till att vara med i en gruppering kring 100-års                                                               
jubileum.  

14.  Övriga frågor 

 Valberedning med Mats och Robert väljs för även 2025. 
 


